
FIALOVÁ TOTALITA, UDAVAČSTVÍ A
ŠPICLOVÁNÍ PRÁVĚ DOSAHUJE NOVÝ
LEVEL! Národní sledování názorů
zaměstnanců od srpna 2023 ze zákona!
(VIDEO CZ, 9 min)
- CZ24 News | 9. srpna 2023

Monitorovat jiné názory v podnicích? Jaké zákonné normy přichází v platnost? Jak monitorovat
názory zaměstnanců? Proč se začíná země řídit totalitním způsobem? Co je pravda? Jak hlídat
pravdu? Jak hlídat správné názory? Jak hlídat informace? Jaké jsou legislativní povinnosti pro
podnikatele a podniky? Proč je potřeba zachovat svobodná media? Jaký je vývoj svobody slova?
Připravované rozhovory o zemědělství s Ing. Zdeňkem Jandejskem a mnoha dalšími odborníky

“Od 1.srpna 2023 má každá firma nad 250 zaměstnanců určit člověka, který bude hlídat názory
zaměstnanců a pracovat s nimi v rámci svého podniku. Co je horší, tak od 1.září 2023 se bude toto
týkat i podniků od 50-ti a více zaměstnanci, tak bude celý národ postupně sledovaný někým, kdo má
ty správné názory, kdo říká, že pravda je jen to, co slyší v oficiálních sdělovacích prostředcích,” říká
po rozhovoru svůj svobodný názor Ing. Zdeněk Jandejsek, který je úspěšným podnikatelem a
národohospodářem.

Půda nemůže být předmětem spekulací. Ve vládě je potřeba národohospodáře. Musí nás řídit
národohospodáři. Jak pohlíží na ceny dnešních potravin? Jaké jsou nyní dodavatelsko odběratelské
vztahy? Jak zmírnit národní hospodářskou krizi? Jaké vidí priority v zemědělství? Jak by měla vypadat
ochrana půdy? Jak pečovat o půdu? Jakým způsobem se stanovují ceny? Jaké vidí prioritní legislativní
kroky v zemědělství? Jak pohlíží na základní bezpečnost v soběstačnosti republiky?

“V jiných zemích je to tak, že zemědělská půda, kde se hospodaří, tak není a nemůže být předmětem
spekulací. Zákon o zemědělství, který u nás máme je naprostý paskvil z roku 1992. Myslím, že
změnit ho je naprostá priorita. To je první věc, co se musí udělat a dobře udělat, tak jako to mají
ostatní země kolem nás. Mohu to srovnat například s Francií. Francie má podstatně lepší půdu, má
ceny poloviční, má nájmy poloviční, aby jídlo bylo pro každého dostupné. To je první věc, kterou
musíme udělat. Další věc, která se musí udělat je zákon o významné kupní síle, konkurenti z okolních
států tomu říkají “zákon o nekalých obchodních praktikách” (je nyní zrovna v parlamentu), protože
maloobchodní prodej má takovou sílu, že si vynutí takovou cenu, jakou oni chtějí. Ne takovou cenu,
která je alespoň na úrovni nákladů. Většina států to má uděláno tak, že si nechají spočítat náklady, a
pak stanoví minimum toho, co musí zemědělci dostat, aby vůbec mohli existovat…,” říká v rozhovoru
Zdeněk Jandejsek bývalý prezident Agrární komory ČR.

“Mrzí mě, že nemáme ve vládě národohospodáře a hospodáře jako takové, kteří byli například po
první světové válce. Například Švehla podnikal v zemědělství a snažil se pracovat i pracovat pro stát,
stejně tak tehdejší ministr financí Rašín. To byli národohospodáři, kteří chtěli a měli zájem, aby se
národ dostal mezi ty nejlepší na světě. Také jsme tehdy patřili mezi deset nejlepších států, co se týká
životní úrovně. Dnes vidíte. Lidi máme pracovitý, šikovný, ale máme smůlu 30 let na ty velitele, na ty
kormidelníky. Bohužel. Jsem z toho smutný,” říká v rozhovoru podnikatel Zdeněk Jandejsek.
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“Je potřeba říci, že vzduch, voda a půda jsou hlavní atributy lidstva, takže musím říci narovinu, že po
revoluci na zemědělství neseděl ani jeden odborník. Musím říci, že je to katastrofa, kam se
zemědělství dostalo,” říká v rozhovoru Zdeněk Jandejsek podnikatel a odborník na zemědělství.

Ing. Zdeněk Jandejsek CSc. je zemědělský inženýr a podnikatel, předseda představenstva akciové
společnosti Rabbit CZ, od března 2017 do června 2020 prezident Agrární komory ČR. Vystudoval
Provozně ekonomickou fakultu Vysoké školy zemědělské v Praze (promoval v roce 1978 a získal titul
Ing.). Na stejné škole si v roce 1980 doplnil pedagogické minimum a v roce 1996 získal i titul
kandidáta věd (CSc.). Pracovní kariéru začínal v letech 1978 až 1983 na Státním statku Vlašim, poté
pracoval v letech 1981 až 1989 ve Státním statku Dolní Kralovice (nejprve jako ekonom a později
ekonomický náměstek). V roce 1989 přišel do Trhového Štěpánova na Benešovsku, kde do roku 1991
působil v tamním zemědělském družstvu.

 


